



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

April 27 – May 1, 2019

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the Annual Spring Conference hosted by the Society of Teachers of Family Medicine (STFM).



This event is a wonderful opportunity for family medicine educators to come together to share their experiences and exchange ideas. I am certain that everyone in attendance will benefit from the seminars, lectures and presentations planned for this occasion, and will leave ready to take on new challenges and opportunities.

I would like to commend members of the STFM for their hard work in organizing this conference.

Please accept my best wishes for a successful and memorable event.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

27 avril au 1er mai 2019

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui assistent à la conférence annuelle du printemps organisée par la Society of Teachers of Family Medicine (STFM).



Cet événement constitue une merveilleuse occasion pour les enseignants en médecine familiale de se réunir pour partager leurs expériences et échanger des idées. Je suis certain que tous les participants tireront profit des conférences, des présentations et des séminaires prévus à cette occasion, et qu'au terme de la conférence, ils seront prêts à relever de nouveaux défis et à profiter de nouvelles possibilités.

Je tiens à féliciter les membres de la STFM de toute l'énergie qu'ils ont consacrée à l'organisation de cette conférence.

Je vous souhaite une conférence des plus réussies et mémorables.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada